
  

 
Protokoll Årsmøte 2020  

i  
Florø Taekwondo Klubb 

 

 

 
Tid:   Mandag d.11. mars 2020, kl 19:00 
Stad:  Møterommet i Florahallen (ved stadion) 
 
 
 

1. Godkjenne de som har stemmerett. 
7 stk: Quynh Le, Magne Hopland, Leni Kristiansen, Øyvind Nordtveit, Nina Seljestokken, 
Anne Marie Baugstø-Hartvigsen, Vigdis Midtbø 
 

2. Godkjenne innkallingen, saklisten og møtereglene. 
Korrigerer punkt 9 Valg: Valg av leder, styremedlem 1, styremedlem 2, vara 2, revisor og 
valgkomite 
Vedtak Godkjendt enstemmig, med korreksjonen nevnt over 
 

3. Velge dirigent, referent, og to medlememmer til å skrive under protokollen. 
Vedtak: 
Referent: Anne Marie Baugstø-Hartvigsen 
Dirigent: Quynh Le 
Skrive under protokollen: Øyvind Nordtveit, Magne Hopland 
 

4. Behandle idrettslaget sin årsmelding 
Årsmeldinga ble lest opp 
Vedtak: Godkjendt enstemmig, uten merknadar 
 

5. Behandle idrettslaget sitt regnskap i revidert stand.  
Rekneskapen blei delt ut og kasserar gjekk gjennom tala 
Driften av klubben går omtrent i null, men vi har hatt eit overskot hovedsakleg pga moms-
kompensasjon, som er usikre inntekter vi ikkje kan budsjettere med. Dessutan kjem 
utgifter til treningslokaler i siste halvår 2019 som utgift i 2020 pga forseinka faktura. 
Vedtak: Godkjendt enstemmig, uten merknadar 
 

6. Behandle forslag og saker 
 

a. Treningsrom. 
Forslag: Sette av 170 000 til oppussing av ekstra treningsrom 
Vedtak: Forslaget er enstemmig vedtatt 
 

b. SU budsjett 
Forslag: Sette av 38 000 til trenerutvikling og 12 000 trenerkurs, til sammen 50 000 
Vedtak: Forslaget er enstemmig vedtatt 
   



  

7. Vedta idrettslaget sitt budsjett. 
Vedtak: Godkjendt enstemmig, uten merknader 
 

8. Behandle idrettslaget sin organisasjonsplan. 
Vedtak: Styret får mandat til å revidere og oppdatere organisasjonsplanen. 
 

9. Gjøre følgende valg 
a) Leder 
b) Styremedlem 1 
c) Styremedlem 2 
d) Varamedlem 2 
e) To revisorar 
f) Valkomitè 
g) Representanter til ting og møte i deiorganisasjonsleddene som idrettslaget har 

representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene. 
 
Valgkomiteens innstilling: 

a) Leder Quynh Le (valgt for 2 år, på valg i 2022) 
b) Styremedlem 1 Anne Marie Baugstø-Hartvigsen (på valg i 2022) 
c) Styremedlem 2 Magne Hopland (på valg i 2022) 
d) Varamedlem 2 Øyvind Nordtveit (på valg i 2022) 
e) To revisorar: Leni Kristiansen, Kjersti Midtbø 
f) Valkomite: Leder: Lars Erik Baugstø-Hartvigsen, medlem: Hildegunn Isene 

 
Merk at følgende verv ikke er på valg i år: 
Nestleder: Nina Seljestokken (på valg i 2021) 
Styremedlem 3: Arild Berg (på valg i 2021) 
Varamedlem 1: Kjersti Midtbø (på valg i 2021)  
 
Vedtak: Valgkomiteens innstilling ble enstemmig vedtatt, styret får fullmakt til å 
oppnevne representanter til ting og møte 
 
Årsmøtet oppfordrer trenere til å følge og minne på retningslinjer for å forebygge 
smittespredning av koronavirus, passe på håndvask, unngå kontakt. Vi følger med på 
FHI sine retningslinjer fortløpende. Dersom det blir nødvendig vil treningene bli stoppet. 
 
 
 
 
 
 
-------------------------------------------------                      ----------------------------------------------- 
                 Øyvind Nordtveit                                                    Magne Hopland 


